
Cd&v geeft 180.000 euro belastinggeld uit aan Greenwashing
Onlangs kocht stad Waregem een bosje van anderhalve hectare, gelegen aan de Waterstraat. De bevoegde schepen (cd&v) liet in 
de pers trots weten dat ze ‘blij is met de extra groene long vlak bij het centrum.’ Maar het gaat helemaal niet om een nieuw bos 
en kapgevaar was er ook niet.

Raadslid en fractievoorzitter Michiel 
Vandewalle reageerde furieus tijdens de 
gemeenteraad: “Het geld (180.000 euro) 
komt uit het budget Lokaal Energie- en 
Klimaatpact. Dat geld moet gebruikt  
worden om vanuit stad Waregem een 
steentje bij te dragen aan maatregelen  
die zorgen voor extra CO2-captatie of  
die de klimaat- en energiedoelstellingen 
ten goede komen. Het is onbegrijpelijk  
dat het geld verkwist wordt aan het kopen 
van een bestaand bos. Stad Waregem en  
in het bijzonder de cd&v gebruikten 
180.000 euro om te doen alsof ze een 
nieuw bos in Waregem hebben aangelegd. 
Platvloerse greenwashing.”

Het argument dat het bosje toegankelijk 
gemaakt kan worden of gebruikt kan 
worden voor recreatie gaat ook niet op. 
Michiel Vandewalle: “Het bosje is nu al 
beperkt toegankelijk en ligt bovendien  
in overstromingsgebied. De naam van  
de aanliggende straat, ‘de Waterstraat’,  

is destijds niet toevallig gekozen.”

Waregem kan en moet veel meer maat-
regelen nemen om de klimaat- en energie-
doelstellingen te halen. Vorig jaar merkte 
raadslid Sophie Demeulenaere terecht op 
dat het vooral dankzij de inspanningen 
van de ondernemingen is dat er vooruit-
gang geboekt wordt op het vlak van het 
behalen van de regionale klimaatdoelstel-
lingen.

Demeulenaere: “Deze generatie onder-
nemers ziet in dat ecologie en economie 
moeten en kunnen samengaan. En zij 
zijn bereid om daarin te investeren. Het 
streven naar klimaatneutraliteit en duur-
zaamheid vraagt om grote investeringen 
in innovatieve en milieuvriendelijke 
productieprocessen en afvalmanagement. 
We weten dat die investeringen op korte 
termijn niet altijd rendabel zijn of de 
internationale competitiviteit ten goede 
komen. En toch investeren die bedrijven 

in het algemene belang van toekomstige 
generaties. Ze werken graag mee aan  
het bereiken van idealen: meer groen,  
een betere leefbaarheid en minder  
verharding. Wij riepen het bestuur op  
om de productiebedrijven de nodige 
ademruimte te geven om te ondernemen 
en ambities waar te maken. Laat hen  
hoger bouwen. Laat sneller een ruil toe  
om zonevreemde bedrijven een nieuwe  
locatie te geven. Geef bedrijven de kans 
om in overleg te gaan met de dienst  
omgeving en Gecoro. Denk mee. Zij  
willen helpen om onze streek mooier,  
netter, groener en welvarender te maken.”

Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de  
Vlaming het economische  
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen 
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de doelstelling van 80  procent 
werkzaamheidsgraad te bereiken. Maar de federale regering-
De Croo neemt niet één activerende maatregel.
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N-VA Waregem presenteert: Vlaamse BBQ
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N-VA Waregem op bezoek bij  
Secundair Onderwijs Groenhove
Secundair Onderwijs Groenhove organiseerde op 15 februari 2023 
hun jaarlijkse verkiezingsproject voor de leerlingen van de derde 
graad. Het is de bedoeling om bij te dragen aan meer politiek 
bewustzijn en burgerzin bij de leerlingen.

Wat houdt het verkiezingsproject precies in?
Om de leerlingen zo goed mogelijk te informeren, nodigt de school 
twee vertegenwoordigers van elke partij uit. Zij verduidelijken de 
partijstandpunten voor de leerlingen en geven hun een correct beeld 
van de standpunten op Vlaams niveau. Het project geeft de politieke 
partijen de kans om toekomstige kiezers te informeren en eventuele 
verkeerde interpretaties recht te zetten.

Waarom is N-VA Waregem zo enthousiast over het project?
Voorzitter van Jong N-VA Waregem Glen De Waele en Michiel  
Vandewalle ondersteunen het verkiezingsproject al enkele jaren.  
Ze zijn erg enthousiast over de mogelijkheid om in dialoog te gaan 
met de leerlingen: “Het is altijd heel boeiend om te praten met de 
leerlingen van Groenhove en hen te helpen bij het vormen van hun 
politieke mening”, aldus Glen De Waele.

Lift aan ingang de Treffer
Goed nieuws! Dankzij verschillende vragen en tussenkomsten door 
fractievoorzitter Michiel Vandewalle komt er deze zomer een lift aan  
de ingang van De Treffer.

Meer geld voor verenigingen
Tijdens de gemeenteraad van mei stelde fractievoorzitter 
en gemeenteraadslid Michiel Vandewalle voor om meer 
te investeren in onze Waregemse verenigingen. Want 
door de stijgende prijzen, hebben de verenigingen ook 
meer en hogere kosten. Maar de subsidies vanuit stad 
Waregem volgen het duurder wordende leven niet.

Fractievoorzitter Michiel Vandewalle: “Ik ben ervan over-
tuigd dat niemand zal ontkennen dat onze Waregemse 
verenigingen fantastisch werk leveren voor de stad en  
haar inwoners. Ze zijn het bindmiddel, het cement van 
onze maatschappij. Er zijn ook enorm veel vrijwilligers 
en leden bij aangesloten. Voor veel Waregemnaars is het 
verenigingsleven hun sociaal netwerk, hun uitlaatklep  
na het werk, hun passie. 

Op dit moment wordt er bijvoorbeeld onder 88 socio- 
culturele verenigingen een vaste pot van 25.000 euro  
verdeeld. Dat bedrag wordt al jaren niet meer geïndexeerd. 
Onze fractie vindt dat het bedrag omhoog mag. Tijdens  
de laatste gemeenteraad riep ik de schepenen voor  
Cultuur, Sport en Jeugd op om bij de volgende begrotings-
aanpassing meer geld te voorzien.”

Bert Maertens breekt lans voor binnenvaart
In 2022 was de kostprijs van de � les 
op de wegen 4,8 miljard euro door 
tijdverlies, extra brandstofgebruik en 
bijkomende uitstoot. Tegelijk werden 
3,5 miljoen ton goederen minder 
vervoerd via de binnenvaart. Dat 
is een daling met 4,8 procent 
vergeleken met 2021. 

“Die cijfers moeten de Vlaamse overheid wakker schudden”, 
stelt N-VA-volksvertegenwoordiger Bert Maertens. “De 
zogenaamde modal shift is noodzakelijk. Dat houdt in dat we 
zoveel mogelijk mensen aansporen om zich met de fiets of met 
het openbaar vervoer te verplaatsen in de plaats van met de 
wagen. Vrachtwagens sporen we aan hun lading over te zetten 
op het spoor of de binnenvaart.” 

Volgens Maertens valt er zeker voor goederentransport over 
het water nog veel winst te behalen: “Tachtig procent van 
de Vlaamse bedrijven is gevestigd op minder dan tien 
kilometer van een bevaarbare waterweg. Veel ondernemers 
zijn zich onvoldoende bewust van de mogelijkheden van de 
binnenvaart. Daarom is het belangrijk dat de Vlaamse overheid 

die bedrijven actief opzoekt en hen naar de binnenvaart leidt. 
Tegelijk moet Vlaanderen blijven investeren in de binnenvaart-
infrastructuur zoals bij het project Stadsvaart Brugge en de 
opwaardering van de Leie en het kanaal Roeselare-Leie om 
grotere schepen doorgang te bieden.”

In welke toeristische belevingen investeert 
minister Demir in Midden-West-Vlaanderen?

Een nieuwe digitale beleving rond het leven en werk 
van kunstschilder Emile Claus in Waregem.

Een interactief, digitaal bezoekersparcours in 
Brouwerij Rodenbach in Roeselare.

De toeristische ontsluiting van de productiesite van 
chocoladeproducent Vandenbulcke in Kortrijk.

Jaagoppervlakte blijft dalen
De totale jaagoppervlakte in Vlaanderen bedroeg 241.004 hectare in 2021. Dat is 
een daling met ruim 2.000 hectare ten opzichte van 2019. Dat blijkt uit de cijfers 
die provincieraadslid Johan De Poorter opvroeg bij de gouverneur. “Heel vaak is 
de eigendom van eigenaars ingekleurd als jachtterrein zonder dat de eigenaars 
daarvan op de hoogte zijn. Ik roep daarom West-Vlaamse jachtverenigingen op 
om het contact met landeigenaars goed te onderhouden. Daarnaast moeten 
lokale besturen hun burgers goed informeren over hun rechten als eigenaar van 
een jachtgebied. Dat biedt duidelijkheid aan alle partijen”, stelt Johan De Poorter 
uit Meulebeke.

Zuhal Demir geeft toeristische ondernemers 
in Midden-West-Vlaanderen duwtje in de rug

Recente cijfers van Eurostat geven aan dat de 
toeristische overnachtingen in ons land hoger 
liggen dan in 2019, voor corona dus. 

Toeristische sector is veerkrachtig
Vlaams volksvertegenwoordiger Cathy Coudyser: 
“Onze toeristische sector heeft nog maar eens bewezen heel veer-
krachtig te zijn. Minister Demir steunt het doorzettingsvermogen 
van de West-Vlaamse toeristische sector met net geen 6,5 miljoen 
euro. De Vlaamse steun voor 22 toeristische belevingen aan de kust, 
in kunststad Brugge, de Westhoek en de West-Vlaamse groene regio’s 
zorgt ervoor dat West-Vlaanderen ook de komende jaren innoveert 
en de toeristische provincie bij uitstek blijft.”

Veel klachten over West-Vlaamse fi ets- en wandelroutes

In 2022 waren er in totaal 2.545 klachten over de fiets- en wandel-
routes van het recreatieve netwerk van Westtoer. Dat is een lichte 
daling ten opzichte van 2021, maar het zijn toch bijna 700 klachten 
meer dan in 2020. Dat blijkt uit cijfers die provincieraadslid Kurt 
Himpe uit Izegem opvroeg bij de deputatie. Verder onderzoek is 
nodig.

“Volgens Westtoer zorgt de coronaperiode 
voor de stijging: meer mensen fietsten en 
wandelden. De klachten gaan meestal over 
de routes, onleesbare bordjes of omgevallen 
palen. Niet onlogisch, want heel wat routes 
zijn aangelegd tussen 1990 en 2000. De 
verbetering van de routes is alvast een eerste 
stap in de goede richting”, besluit Kurt Himpe.

Voorstel Axel Ronse: 
werkloosheidsuitkering beperken in de tijd

Hee�  u het ook al gemerkt? De krapte op de arbeidsmarkt blij�  aanhouden. 
Heel wat vacatures raken niet ingevuld, zeker bij knelpuntberoepen. Daarom 
wil de N-VA al langer de werkloosheidsuitkering beperken in de tijd. “Het zou 
een extra stimulans zijn voor werklozen om actief werk te zoeken of zich bij te 
scholen”, zegt Vlaams Parlementslid Axel Ronse.

Werken aantrekkelijker maken door beperking werkloosheidsuitkering in de tijd
Door de koerswijziging van de cd&v zijn nu alle partijen van de Vlaamse 
meerderheid te vinden voor een beperking van de werkloosheidsuitkering in 
de tijd. Op papier toch. Vlaams Parlementslid Axel Ronse diende een concreet 
voorstel in om die beperking in te voeren in Vlaanderen, maar de cd&v en Open 
Vld ontvingen zijn initiatief niet met open armen. “Dat is ongezien: vacatures 
raken niet ingevuld en tegelijkertijd wil Vlaanderen tachtig procent van de 
bevolking aan het werk. De werkloosheidsuitkering beperken in de tijd kan 
werken aantrekkelijker maken”, zegt Axel Ronse.

Federale regering laat asymmetrische arbeidsmarktbeleid toe
“De federale regering laat een asymmetrisch arbeidsmarktbeleid toe. Zo kan 
Vlaanderen eigen accenten leggen op het vlak van arbeidsmarktbeleid. De bocht 
van de cd&v was een unieke kans om met Vlaanderen opnieuw een voorsprong 
te nemen op de andere deelstaten. Het is hypocriet om het debat enerzijds zelf 
aan te wakkeren en anderzijds geen concrete beslissingen te willen nemen”, 
besluitAxel Ronse uit Kortrijk.

www.west-vlaanderen.n-va.be
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Jaarlijks verkiezingsproject helpt leerlingen 
een mening te vormen over de politiek.

waregem@n-va.be
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Bert Maertens breekt lans voor binnenvaart
In 2022 was de kostprijs van de � les 
op de wegen 4,8 miljard euro door 
tijdverlies, extra brandstofgebruik en 
bijkomende uitstoot. Tegelijk werden 
3,5 miljoen ton goederen minder 
vervoerd via de binnenvaart. Dat 
is een daling met 4,8 procent 
vergeleken met 2021. 

“Die cijfers moeten de Vlaamse overheid wakker schudden”, 
stelt N-VA-volksvertegenwoordiger Bert Maertens. “De 
zogenaamde modal shift is noodzakelijk. Dat houdt in dat we 
zoveel mogelijk mensen aansporen om zich met de fiets of met 
het openbaar vervoer te verplaatsen in de plaats van met de 
wagen. Vrachtwagens sporen we aan hun lading over te zetten 
op het spoor of de binnenvaart.” 

Volgens Maertens valt er zeker voor goederentransport over 
het water nog veel winst te behalen: “Tachtig procent van 
de Vlaamse bedrijven is gevestigd op minder dan tien 
kilometer van een bevaarbare waterweg. Veel ondernemers 
zijn zich onvoldoende bewust van de mogelijkheden van de 
binnenvaart. Daarom is het belangrijk dat de Vlaamse overheid 

die bedrijven actief opzoekt en hen naar de binnenvaart leidt. 
Tegelijk moet Vlaanderen blijven investeren in de binnenvaart-
infrastructuur zoals bij het project Stadsvaart Brugge en de 
opwaardering van de Leie en het kanaal Roeselare-Leie om 
grotere schepen doorgang te bieden.”

In welke toeristische belevingen investeert 
minister Demir in Midden-West-Vlaanderen?

Een nieuwe digitale beleving rond het leven en werk 
van kunstschilder Emile Claus in Waregem.

Een interactief, digitaal bezoekersparcours in 
Brouwerij Rodenbach in Roeselare.

De toeristische ontsluiting van de productiesite van 
chocoladeproducent Vandenbulcke in Kortrijk.

Jaagoppervlakte blijft dalen
De totale jaagoppervlakte in Vlaanderen bedroeg 241.004 hectare in 2021. Dat is 
een daling met ruim 2.000 hectare ten opzichte van 2019. Dat blijkt uit de cijfers 
die provincieraadslid Johan De Poorter opvroeg bij de gouverneur. “Heel vaak is 
de eigendom van eigenaars ingekleurd als jachtterrein zonder dat de eigenaars 
daarvan op de hoogte zijn. Ik roep daarom West-Vlaamse jachtverenigingen op 
om het contact met landeigenaars goed te onderhouden. Daarnaast moeten 
lokale besturen hun burgers goed informeren over hun rechten als eigenaar van 
een jachtgebied. Dat biedt duidelijkheid aan alle partijen”, stelt Johan De Poorter 
uit Meulebeke.

Zuhal Demir geeft toeristische ondernemers 
in Midden-West-Vlaanderen duwtje in de rug

Recente cijfers van Eurostat geven aan dat de 
toeristische overnachtingen in ons land hoger 
liggen dan in 2019, voor corona dus. 

Toeristische sector is veerkrachtig
Vlaams volksvertegenwoordiger Cathy Coudyser: 
“Onze toeristische sector heeft nog maar eens bewezen heel veer-
krachtig te zijn. Minister Demir steunt het doorzettingsvermogen 
van de West-Vlaamse toeristische sector met net geen 6,5 miljoen 
euro. De Vlaamse steun voor 22 toeristische belevingen aan de kust, 
in kunststad Brugge, de Westhoek en de West-Vlaamse groene regio’s 
zorgt ervoor dat West-Vlaanderen ook de komende jaren innoveert 
en de toeristische provincie bij uitstek blijft.”

Veel klachten over West-Vlaamse fi ets- en wandelroutes

In 2022 waren er in totaal 2.545 klachten over de fiets- en wandel-
routes van het recreatieve netwerk van Westtoer. Dat is een lichte 
daling ten opzichte van 2021, maar het zijn toch bijna 700 klachten 
meer dan in 2020. Dat blijkt uit cijfers die provincieraadslid Kurt 
Himpe uit Izegem opvroeg bij de deputatie. Verder onderzoek is 
nodig.

“Volgens Westtoer zorgt de coronaperiode 
voor de stijging: meer mensen fietsten en 
wandelden. De klachten gaan meestal over 
de routes, onleesbare bordjes of omgevallen 
palen. Niet onlogisch, want heel wat routes 
zijn aangelegd tussen 1990 en 2000. De 
verbetering van de routes is alvast een eerste 
stap in de goede richting”, besluit Kurt Himpe.

Voorstel Axel Ronse: 
werkloosheidsuitkering beperken in de tijd

Hee�  u het ook al gemerkt? De krapte op de arbeidsmarkt blij�  aanhouden. 
Heel wat vacatures raken niet ingevuld, zeker bij knelpuntberoepen. Daarom 
wil de N-VA al langer de werkloosheidsuitkering beperken in de tijd. “Het zou 
een extra stimulans zijn voor werklozen om actief werk te zoeken of zich bij te 
scholen”, zegt Vlaams Parlementslid Axel Ronse.

Werken aantrekkelijker maken door beperking werkloosheidsuitkering in de tijd
Door de koerswijziging van de cd&v zijn nu alle partijen van de Vlaamse 
meerderheid te vinden voor een beperking van de werkloosheidsuitkering in 
de tijd. Op papier toch. Vlaams Parlementslid Axel Ronse diende een concreet 
voorstel in om die beperking in te voeren in Vlaanderen, maar de cd&v en Open 
Vld ontvingen zijn initiatief niet met open armen. “Dat is ongezien: vacatures 
raken niet ingevuld en tegelijkertijd wil Vlaanderen tachtig procent van de 
bevolking aan het werk. De werkloosheidsuitkering beperken in de tijd kan 
werken aantrekkelijker maken”, zegt Axel Ronse.

Federale regering laat asymmetrische arbeidsmarktbeleid toe
“De federale regering laat een asymmetrisch arbeidsmarktbeleid toe. Zo kan 
Vlaanderen eigen accenten leggen op het vlak van arbeidsmarktbeleid. De bocht 
van de cd&v was een unieke kans om met Vlaanderen opnieuw een voorsprong 
te nemen op de andere deelstaten. Het is hypocriet om het debat enerzijds zelf 
aan te wakkeren en anderzijds geen concrete beslissingen te willen nemen”, 
besluitAxel Ronse uit Kortrijk.

www.west-vlaanderen.n-va.be
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tijdverlies, extra brandstofgebruik en 
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van kunstschilder Emile Claus in Waregem.
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Jaagoppervlakte blijft dalen
De totale jaagoppervlakte in Vlaanderen bedroeg 241.004 hectare in 2021. Dat is 
een daling met ruim 2.000 hectare ten opzichte van 2019. Dat blijkt uit de cijfers 
die provincieraadslid Johan De Poorter opvroeg bij de gouverneur. “Heel vaak is 
de eigendom van eigenaars ingekleurd als jachtterrein zonder dat de eigenaars 
daarvan op de hoogte zijn. Ik roep daarom West-Vlaamse jachtverenigingen op 
om het contact met landeigenaars goed te onderhouden. Daarnaast moeten 
lokale besturen hun burgers goed informeren over hun rechten als eigenaar van 
een jachtgebied. Dat biedt duidelijkheid aan alle partijen”, stelt Johan De Poorter 
uit Meulebeke.

Zuhal Demir geeft toeristische ondernemers 
in Midden-West-Vlaanderen duwtje in de rug

Recente cijfers van Eurostat geven aan dat de 
toeristische overnachtingen in ons land hoger 
liggen dan in 2019, voor corona dus. 

Toeristische sector is veerkrachtig
Vlaams volksvertegenwoordiger Cathy Coudyser: 
“Onze toeristische sector heeft nog maar eens bewezen heel veer-
krachtig te zijn. Minister Demir steunt het doorzettingsvermogen 
van de West-Vlaamse toeristische sector met net geen 6,5 miljoen 
euro. De Vlaamse steun voor 22 toeristische belevingen aan de kust, 
in kunststad Brugge, de Westhoek en de West-Vlaamse groene regio’s 
zorgt ervoor dat West-Vlaanderen ook de komende jaren innoveert 
en de toeristische provincie bij uitstek blijft.”

Veel klachten over West-Vlaamse fi ets- en wandelroutes

In 2022 waren er in totaal 2.545 klachten over de fiets- en wandel-
routes van het recreatieve netwerk van Westtoer. Dat is een lichte 
daling ten opzichte van 2021, maar het zijn toch bijna 700 klachten 
meer dan in 2020. Dat blijkt uit cijfers die provincieraadslid Kurt 
Himpe uit Izegem opvroeg bij de deputatie. Verder onderzoek is 
nodig.

“Volgens Westtoer zorgt de coronaperiode 
voor de stijging: meer mensen fietsten en 
wandelden. De klachten gaan meestal over 
de routes, onleesbare bordjes of omgevallen 
palen. Niet onlogisch, want heel wat routes 
zijn aangelegd tussen 1990 en 2000. De 
verbetering van de routes is alvast een eerste 
stap in de goede richting”, besluit Kurt Himpe.

Voorstel Axel Ronse: 
werkloosheidsuitkering beperken in de tijd

Hee�  u het ook al gemerkt? De krapte op de arbeidsmarkt blij�  aanhouden. 
Heel wat vacatures raken niet ingevuld, zeker bij knelpuntberoepen. Daarom 
wil de N-VA al langer de werkloosheidsuitkering beperken in de tijd. “Het zou 
een extra stimulans zijn voor werklozen om actief werk te zoeken of zich bij te 
scholen”, zegt Vlaams Parlementslid Axel Ronse.

Werken aantrekkelijker maken door beperking werkloosheidsuitkering in de tijd
Door de koerswijziging van de cd&v zijn nu alle partijen van de Vlaamse 
meerderheid te vinden voor een beperking van de werkloosheidsuitkering in 
de tijd. Op papier toch. Vlaams Parlementslid Axel Ronse diende een concreet 
voorstel in om die beperking in te voeren in Vlaanderen, maar de cd&v en Open 
Vld ontvingen zijn initiatief niet met open armen. “Dat is ongezien: vacatures 
raken niet ingevuld en tegelijkertijd wil Vlaanderen tachtig procent van de 
bevolking aan het werk. De werkloosheidsuitkering beperken in de tijd kan 
werken aantrekkelijker maken”, zegt Axel Ronse.

Federale regering laat asymmetrische arbeidsmarktbeleid toe
“De federale regering laat een asymmetrisch arbeidsmarktbeleid toe. Zo kan 
Vlaanderen eigen accenten leggen op het vlak van arbeidsmarktbeleid. De bocht 
van de cd&v was een unieke kans om met Vlaanderen opnieuw een voorsprong 
te nemen op de andere deelstaten. Het is hypocriet om het debat enerzijds zelf 
aan te wakkeren en anderzijds geen concrete beslissingen te willen nemen”, 
besluitAxel Ronse uit Kortrijk.
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Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de  
Vlaming het economische  
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen 
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de doelstelling van 80  procent 
werkzaamheidsgraad te bereiken. Maar de federale regering-
De Croo neemt niet één activerende maatregel.

Vlaams Parlementslid
Axel Ronse

Kamerlid
Sander Loones

Algemeen voorzitter
Bart De Wever

Jong N-VA kleurde Waregem geel  
tijdens Dwars door Vlaanderen
Jong N-VA Waregem zorgde op woensdag 29 maart voor een  
kleurrijk spektakel tijdens de aankomst van Dwars door Vlaanderen  
in hun thuisstad. Ze deelden Vlaamse Leeuw-vlagjes en petjes uit.  
En dat resulteerde in een zee van geel en leeuwen in het publiek.

“Als Jong N-VA Waregem tonen we met trots onze Vlaamse identiteit.  
We delen die graag met anderen. Met de actie wilden we niet alleen een 
feestelijke sfeer creëren, maar ook onze liefde voor Vlaanderen tonen aan 
alle aanwezigen”, aldus bestuurslid Kristof Vanhoutte.

Voorzitter van Jong N-VA Waregem Glen De Waele: "Voor ons toont  
deze symbolische actie dat we als Vlamingen samen sterk staan en onze 
identiteit willen behouden en uitdragen. Het is fantastisch om te zien  
hoeveel mensen erin meegingen. We kregen heel wat positieve reacties.  
We lieten de leeuw los.”

Merkte u ook al het geel op tijdens Dwars door Vlaanderen?

Uw N-VA-
mandatarissen

Een hart voor 
alle mama’s

Moeder- en Vaderdag zijn al voorbij, maar toch zet 
N-VA Waregem hen graag nog even in de bloemetjes. 

Maak jij mee het verschil?
N-VA Waregem is op zoek naar inwoners die mee  
hun schouders willen zetten onder ons beredeneerd, 
constructief en gepassioneerd 
project. Zo kunnen we het wel-
zijn en de welvaart in onze mooie 
gemeente mee waarborgen voor de 
volgende generaties. Ben jij gedre-
ven en op zoek naar een zinvolle 
tijdsbesteding met een maatschap-
pelijke meerwaarde? 

Dan ben je van harte welkom! 

Stuur gerust een mailtje naar waregem@n-va.be

5 WAREGEM 

waregem@n-va.be
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